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Fråga från Christina Soldan (L): 

Påverkar utvecklingen kring Northvolt arbetet med att utveckla 
näringslivet i Skellefteå kommun?  

Svar: 
Skellefteå har ett starkt näringsliv med en stor branschbredd. 
Näringslivet har utvecklats i en positiv riktning de senaste åren där 
samhällsomvandlingen i Skellefteå skapar förutsättningar för tillväxt 
då det investeras i en rad olika insatser för en attraktiv plats, mer 
utbildning, bättre infrastruktur och fler bostäder.  

Kommunstyrelsen har kontinuerlig dialog med Northvolt och när det 
finns mer info om ett eventuellt varsel kommer naturligtvis 
kommunstyrelsen att agera utifrån de förutsättningar som finns, 
bland annat med hänsyn taget till Gymnasienämndens ansvar för 
kommunens verksamhet avseende arbetsmarknad och 
sysselsättning samt därmed sammanhängande åtgärder. Det finns 
redan en nära dialog med Northvolts underleverantörer och 
utvecklingen hur de påverkas följs löpande. I dagsläget finns det 
ingen information som går att härleda till Upstream 1. 

Northvolt besked att pausa produktionen vid Upstream 1 bedöms 
inte ha några större effekter på övrigt näringsliv, förutsatt att övrig 
verksamhet fortsätter. 

Lorents Burman 

Kommunstyrelsens ordförande 

  


